
Ur. br. 33-21

U lloku, lg.sijeinj a 2021.

Zapisnik telefonske 32. sjednice Upravnog vije6a Muzeja grada lloka,

odriane u Muzeju grada lloka, u ietvrtak 14. sijeinja 2021. u 10.35 h

Na sjednici su bili nazoini ilanovi Upravnog vije6a Muzeja grada Iloka (dalje u tekstu:

UV-a MGI-a): Andrea Rimpf, Marko Kevo, Tatjana Faletar, Marija Dobo5evi6, Janja

Mandari6, Maja Bari6, Nikolina Finta (izvje5tava o todkama 3. i 4.)

Zapisnii,ar: Marko Kevo

Ovjerovitelj zapisnika: Tatjana Faletar

Pozivu 2a32. sjednicu MV-a MGI-a priloieni su:

Zapisnik 31. te 2. iztanredne sjednice IfV MGI, Izrrjenai dopuna Odluke o sklapanju

ugovora o radu za mandatno razdoblje rarmateljice Muzeja grada Iloka, prodi56eni Statut

Muzejagtada Iloka, odluka o davanju suglasnosti na Statut Muzeja grada Iloka, Odluka o

davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Muzeja grada

Iloka, Proradun Grada lloka za 2021. te projekcij a za 2022. i 2023. - op6i dio i posebni dio,

Rebalans 2020. - radni dio, Inventurne liste na dan 12.1.202L, Plan razvojruh programa,

Odluka Upravnom vije6u - Maja Bari6,

Sjednicu je otvorila predsjednica uv-a MGI-a Andrea Rimpf u r0.35 h.

za sjednicu je predloZila sljededi dnevni red:

l. zapisnik 3l . i 2. izvanredne sjednice IJV MGI

2. Dono5enje Statuta Muzej a grada Iloka
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upitala je vijednike ima li jo5 nejasnoda. Vijednica Dobo5evi6 navela je d1.36, 39, 53 te 55 u
kojima jo5 treba napraviti sitne korekcije, kako je i zatxaileno u prijaSnjem prijedlogu.

Prodi5deni tekst StatutaMuzeja grada Iloka stavljen je na glasovanje u kojem su 3 vije6nika
predstavnika Osnivada (Faletar, Dobo5evi6, Mandarii) glasovali za njegovo donosenje, dok su

vije6nici Rimpf (razlog je niz stvari koje nisu uskladeni sa zakonom) i Kev o (zbog
zaobilaienja nadleZnosti UV MGI u dono5enju ovakvih odluka te nepotrebnosti izbacivanja
mnogih kljudnih stavki u prijedlogu prodis6enog Statuta) protiv.

Time ie UV MGI usvojilo s 3 glasa za i 2 protiv novi proiii1eni tekst Statuta s izmjenama i
dopunama.

3. Rebalans Muzeja grada Iloka

Na podetku todke 3 predsjednica UV MGI zamolila je Nikolinu Finta da izvijesti o rebalansu

koja je spomenula da su prihodi i rashodi napravljeni kako treba. predsjednica IfV MGI
Rimpf upitala je gdu. Fintu o gubitku muzeja od 106.000,00 kn, koji je isknjiZen, a navodi se

u rebalansu. Gda- Finta je odgovorila da nije sve isknjiZeno, a navedeni manjak je prikazan sa

stanjem iz 2019. godine. Rimpfje upitala za5to se onda ne navodi visak prihoda muzeja koja
je navedena od strane gde. Faletar na 15. sjednici Gradskog vije6a Grada Iloka. Gda. Finta je

. odgovorila da navedeni vi5ak ne postoji po rebalansu. Nastavila je ravnateljica MGI Bari6
rekav5i da j e prem a realizaciji iz 2019 . godine utvrden vi5ak i manj ak prihoda koj i su trebali
biti prebadeni u 2020. Medutim, t2020. godini prenio se samo manjak bez viska prihoda, koji
se odnosi na neutro5ena vlastita sredstva Muzeja gradalloka. Finta spominje da se ti prihodi
vide na kontu 167 i ne mogu biti kao viSak. Predsjednica UV MGI zatraZila je od gde. Finte
da se dostavi pisano gdje je iskazan taj konto koji je naveden. Finta nastavlja dataj iznos nije
viSak te se on vodi kao povrat sredstava koji se u2020. smanjivao kako se pla6alo obveze i
razne radune. Po5to se prebacivao novac, mje se todno znalo Sto je novac od grada,

Ministarstva kulture i vlastita sredstva. Rimpf replicira da je Zakonomo muzejima jasno da se

taj novac ne smije tro5iti fla razne druge obveze te da je jednostavno po izvrsenim izvje56ima
pratiti koliko je tko uplatio sredstava. Zatrahila je dostavu iznosa vlastitih sredstava za20l9. i

2020. godinu na Sto je gda. Finta potvrdno orCgovorila.

glasovarie u kojem

su glasov ala protiv

S obzirom da Statutom uv MGI usvaja financijska iztjeica,nastupilo je

su 3 dlana iz redova osnivada glasovala za donosenje rebalansa .2 dlarra



(funrpf - zbogtoga Sto rebalans vude zamrzlanre iz 2019. godine koja nisu rije5ene, Kevo).

L'l' I'IGI usvoiilo je rebalans proraiuna s 3 glasa za i 2 protiv.

.{. Usvajanje plana proraiuna 2t2021. godinu

Uvodno je rijed uzelagda. Finta navode6i podatke da su njime obuhvadeni projekti i planovi

muzeja,planirana sredstva i svi programi. Predsjednica UV MGI zatraiila je da joj se po5alje

verzijaproraduna po stavkama. Suprotno izradi plana proraduna za 5 zaposlenika i 1 strudnog

djelatnika, od predlagatelja je stigao drugi plan o zapo5ljavanju 3 pomo6na djelatnika. Stoga

fiaZi zasljede6u sjednicu UV MGI izradun platazanavedena 3 djelatnika jer UV MGI donosi

plan zapo5ljavanja. Gda. Finta obja5njava da je ovaj prijedlog o iznosu za3 dlelatnika okvirni

jer je te5ko izradwatimnoge kategorije kao Sto su smjenski i prekovremeni rad, no dostavit 6e

prijedlog izratunaza 3 osobe s koeficijentima. Osim toga, predsjednica UV MGI zatraLlla je

tako der i izr alun za zapolljavanj e I strudno g dj elatnika-kusto sa.

Ravnateljica je, zbog obaveza i napu5tanja sjednice gde. Finte, u ovoj todki dnevnog reda

dodala iz todke Razno - zahtjev Radunovodstvu Grada lloka za utvrdivanje i otvaranje

podetnog stanja 2021. na prodajno mjesto Recepcija - Muzej ie angaiirao knjigovodstveni

servis koji je uveo podetno stanje s tim da je stanje sredstava 2500,00 kn u pomo6noj blagajni

, ujedno i podetno stanje blagajne 2a2021. Uveden je i podetni polog od 500,00 kn koji stoji na

samoj kasi na recepciji. Nadalje, tekudim poslovima na blagajni zatralene su i ponude od 5

obrta za izradt za izxje364 eventualno do zapo5ljavanje osobe. ZatraLllaje ovla5tenje gdi.

Nikolini Finti zaporeznu karticu muzeja radi preuzimanja certifikata i podataka za obradu te

upis i obradu JOPPD obrasca te preuzimanje e-raEuna, s obzirom da je iz Libusofta dobila

naputak da se ta odobrenja moraju prenijeti na gdu. Fintu. Vije6nica Mandari6 izlavllaje da

ne vidi razloga da UV MGI daje suglasnost za druge osobe jer muzej ima svoga ravnatelja

koji je odgovorna osoba te koji takoder daje certifikat. Ravnateljica MGI nastavlja da ne moZe

dati usmeno ovla$tenje drugim zaposlenicima iz drugih pravnih osobi pa zbog toga ttaZi

suglasnost za tu osobu. Replicirala je predsjednica UV MGI kazav5i da problem nastaje Sto

Grad Ilok nema dokument s proradunskim korisnicima kojim je rijesio pitanje riznice te u

ovome sludaju nema definirano koja su zadtfienjavezana za radunovodstvo, Ispred UV MGI

moZe se traZiti odluka od Grada llokazaregulaciju odnosa za radunovodstvo mttzeja-

Zakljudeno je da 6e se suglasnost za certifikat prolongirati dok se ne donese dokument o

podjeli poslova pa 6e se izatogadalje postupati prema zakonu'



Il/a lcraju rasprave u

glasa za (Mandarit,

prethodno zatraZena

toiki4.,UVMGlglasovalojeiusvojiloplanproraiunaza202],sa3

Faletar, Doboievit) te 2 suzdriana (Kevo, Rimpf - dok se ne dostaYi

dokumentaciia).

Nakon glasovanja, gda. Finta napustila je sjednicu'

5.Izmjena i dopuna Odluka o sklapaniu ugovora o radu

predsjednica UV MGI uvodno navodi da je izostalo imenovanje wsitelja duZnosti ravnatelja

MGI. UV MGI dostavilo je na vrijeme Gradu Iloku za 15' sjednicu Gradskog vije6a

materijale za imenovanje na mjesto ravnatelja MGI, no sjednica je odrZana izvan roka za

imenovanje. Stoga se stvorio iaz od 1 radnog dana, tj. u kojem je muzej funkcionirao bez

pravnog zastupnika. Nastao je problem u isplati pla6e, tj' obradunu'

usvajanju izmiena i dopuna ugovora o radu u koioi

lcttstosa.

uv MGI donijeto ie jednoglasno odlulctt o

se 1 radni dan obraiunava s koeficiientom

6. Razno

U todki razflo ra,rmateljica MGI je referirala da je trenutno o procesu prikupljanj a ponuda za

izradlpravilnika o radunovodstvu i financijskom poslovanju. Napominje da mt]zei ima sve

procese koji su potrebni po Zakonu o proradunu. Konkretno se ravnateljicu propitivao proces

za putne naloge gdje nije bilo navedeno da treba biti supotpisnika' Po novim odredbama

Statuta gdje ravnatelj traZi odobrenje gradonadelnika, upitalaje treba li za putni nalog

supotpis predsjednice UV MGI ili 6e to biti gradonadelnica. Vije6nica Mandarid odgovorila je

da 6e biti gradonadelnica supotpisnica. Nadalje, ravnateljica ie zatrailla punomo6 za

potpisivanje vlastitih platnih lista, rjesenja o godisnjem odmoru i drugih dokumenata u kojima

se navodi kao zaposlenik, iako do sada ti poslovi nisu bili predvideni za supotpisnika

predsjednika uv MGI. Pitala je tko odobrava u Gradu Iloku, na sto je vijednica Mandari6

odgovorila da evidenciju rada u Gradu Iloku potpisuje prodelnica, a za dtLnosnike se vodi

puna satnic abezevidencije rada. Preporudila je da supotpisuje predsjednik W MGI i ostale

spomenute dokumente u kojima se navodi rarmateljica MGI. Upitala-je i ponudu iztade

revizije procesa Muzeja grada Iloka sto je UV MGI odobrilo. Na kraju rasprave vijednik Kevo

upitao je zasto odredene dokumente moLe potpisivati predsjednica uv MGI, a neke

gradonadelnica. Odgovorila je vijednica Mandari6 da za putni nalog moLe biti sukob interesa'

dok u obradunu pla6e ima odluka o koeficijentu te se zna kako tko odgovara uz postojede

kazne odgovornoj osobi koj a krivo obraduna pla6u'



Ovjeroviteljica:

Kako nije vi5e bilo temazaraspravu, sjednica je zavr5ena u 11.35 h.

Zaprsnidar:

Tatj ana Faletar*?',$W
1i


